

Title (en)

Lighting fixture.

Title (de)

Beleuchtungskörper.

Title (fr)

Dispositif d'éclairage.

Publication

EP 0542235 A1 19930519 (DE)

Application

EP 92119297 A 19921111

Priority

DE 4137208 A 19911112

Abstract (en)

A lighting fixture (1) in a lamp housing (4) or another cavity has a lamp (2) whose holder (7) is arranged on the side of the lamp adjacent to the open side of the cavity. The holder (7) is detachably mounted via a support element (3) by means of a mounting device (5, 6) provided at the opening of the cavity. The lamp (2) is supplied with current via the mounting device (5, 6) and the support element (3). To change the lamp, the support element need only be withdrawn by hand. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Beleuchtungskörper (1) in einem Lampengehäuse (4) oder einem anderen Hohlraum weist eine Lampe (2) auf, deren Fassung (7) auf der der offenen Seite des Hohlraums benachbarten Seite der Lampe angeordnet ist. Die Fassung (7) ist über ein Trägerelement (3) mit einer an der Öffnung des Hohlraums angebrachten Befestigungsvorrichtung (5,6) lösbar befestigt. Die Lampe (2) wird über die Befestigungsvorrichtung (5,6) und das Trägerelement (3) mit Strom versorgt. Zum Lampenwechsel braucht das Trägerelement lediglich mit der Hand abgezogen zu werden. <IMAGE>

IPC 1-7

F21V 19/04

IPC 8 full level

F21V 19/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

F21V 19/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2109954 A5 19720526 - ORAM JOHN
- [Y] US 3706882 A 19721219 - EBY GEORGE W

Cited by

DE20002565U1; FR2721093A1; DE19953132A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0542235 A1 19930519; DE 4137208 A1 19930513

DOCDB simple family (application)

EP 92119297 A 19921111; DE 4137208 A 19911112